
 
 

 
 

Groningen, 11 mei 2022 

 

 

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders gemeente Groningen 

 

Betreft : Schriftelijke vragen ex art. 38 RvO inzake parkeerbeleid Selwerd 

 

Geacht College, 

 

De PVV heeft klachten ontvangen van bewoners van Selwerd over het invoeren van het betaalde 

parkeren. De klachten gaan over het volgende: 

• de afwijkende parkeertijden; 

• het ontbreken van betaalzuilen en de afstand tot de betaalzuilen; 

• er wordt geen rekening gehouden met ouderen en smartphone-loze bewoners.  

Naar aanleiding van de klachten hebben wij een petitie gehouden onder de inwoners. 65 bewoners 

hebben van 5 mei tot heden de petitie ondertekend. We hebben gezien aan de reacties dat er veel 

meer onvrede is dan deze 65 bewoners.  

Daarnaast hebben we klachten gehad van de bewoners van de sloophuizen in Selwerd. Veel 

bewoners van deze sloophuizen hebben er grote moeite mee dat het betaald parkeren is ingevoerd, 

terwijl de sloop van hun huizen elke keer wordt uitgesteld. Een voorbeeld is de Berkenlaan, 

Iepenlaan en de Botelroosstraat. Dit zijn huizen van de Huismeesters.  

Bewoners melden ook dat hun mening niet gevraagd is over het invoeren van het betaalde 

parkeren. Vorig jaar is zijn de documenten van ‘Terugdringen parkeeroverlast in een groter gebied’ 

in de commissie en Raad besproken. In het stuk ‘DOE ER IETS AAN A.U.B. DIT KAN ZO ECHT NIET 

MEER’ hebben 13 bewoners zich gemeld over parkeeroverlast van de plusminus 6000 bewoners in 

de wijk. Er bestaat grote onvrede dat bewoners niet meer zijn betrokken. Veel bewoners namelijk 

tegen het betaalde parkeren en zien de noodzaak daar niet van.  Aangezien de PVV binnen 5 dagen 

al meer dan 65 handtekeningen heeft verzameld over de huidige klachten valt er in onze optiek veel 

te verbeteren van het betrekken van de bewoners bij dit soort beleidswijzigingen. 

Wat we hebben geconstateerd is:  

• dat Selwerd de enige wijk in zijn omgeving is waarvan het betaald parkeren eindigt om 22:00 

uur in plaats van de standaard 18:00 uur; 

• dat de gemeente te weinig betaalzuilen in de wijk heeft geplaatst; 

• dat hierdoor geen rekening wordt gehouden met de oudere en smartphone-loze bewoners. 



 
 

 
Dit roept bij ons de volgende vragen op:  

1. Waarom is er niet meer gedaan om bewoners te betrekken bij de besluitvorming over het 

invoeren van betaald parkeren?  

2. Waarom is er een verschil tussen de omliggende wijken qua eindtijd? Hoe kijkt het college er 

naar om dit gelijk te trekken naar een eindtijd van 18.00 uur?  

3. Waarom zijn er zo weinig betaalzuilen geplaatst terwijl de wijk Selwerd een groot aantal 

oudere bewoners heeft?  

4. De maximale parkeertijd is 2 uur, wanneer mensen betaald parkeren. De afstand is hierdoor 

erg groot voor ouderen en mensen die mindervalide zijn. Dit is extra lastig.  Kunnen er meer 

zuilen worden bijgeplaatst? Er zijn namelijk veel oudere bezoekers die geen smartphone 

hebben en om die reden geen parkeerapp hebben.  

5. Waarom zijn de betaalzuilen hergebruikte zuilen en waarom niet gekeken naar de staat van 

de zuilen? Bewoners klagen over de leesbaarheid van de schermen.  

Verder hebben wij klachten ontvangen van bewoners van Paddepoel tussen Park Selwerd en de 

Zonnelaan. Dit gedeelte is bij vergunningverlening ingedeeld in de wijk Selwerd, terwijl er een 

natuurlijke scheiding tussen dit gedeelte van Paddepoel en Selwerd zit, namelijk het park. Bewoners 

kunnen in heel Selwerd parkeren, maar niet in Paddepoel. Wanneer bewoners aan de Zonnelaan aan 

de andere kant van de Zonnelaan parkeren riskeren zij een boete. Het was in onze optiek veel 

logischer geweest om dit gedeelte bij Paddepoel te voegen qua parkeerzone.  

En wij hebben de klacht ontvangen over de onleesbaarheid van de parkeerzuil op de 

Morgensterlaan. Deze lijkt ook een tweedehands. Het leesscherm is onbruikbaar.  

Dit roept bij ons de volgende vragen op: 

1. Is het college bereidt om de parkeerzone voor dit gebied aan te passen en samen te voegen 

met Paddepoel? Graag een gemotiveerde toelichting.  

2. Kan het college aangeven waarom hier tweedehands betaalzuilen zijn geplaatst en de 

problemen oplossen?  

 

 Bron:  

https://parkerenselwerd.petities.nl/  

In afwachting van uw reactie. 

 

 

https://parkerenselwerd.petities.nl/


 
 

 
 

Met vriendelijke groet, 

 

Dennis Ram  – fractievoorzitter 

Partij Voor de Vrijheid (PVV) 


